

Title (en)

Device for attaching a fitting unit to a furniture body, fitting unit, fitting set and furniture

Title (de)

Vorrichtung zum Anbringen einer Montageeinheit an einem Möbelkörper, Montageeinheit, Montageset und Möbel

Title (fr)

Dispositif d'application d'une unité de montage sur un corps de meuble, unité de montage, kit de montage et meuble

Publication

**EP 2196109 A1 20100616 (DE)**

Application

**EP 09015278 A 20091210**

Priority

DE 202008016464 U 20081215

Abstract (en)

The device has ejecting devices (6-8) attached over an assembly unit (2) for ejecting a furniture part from a closed position, where the furniture part is movably accommodated at a furniture body (1). The assembly unit is attached at the furniture body in an assembling direction by anchoring elements (3, 4) such that the assembling unit is secured against release by the furniture body in an attached condition. Retaining units secure the attached assembly unit against a movement of the assembly unit toward the longitudinal extension of the assembly unit during application of force. Independent claims are also included for the following: (1) an assembly unit comprising a supporting frame (2) an assembly set comprising an assembly unit.

Abstract (de)

Es wird eine Vorrichtung zum Anbringen einer Montageeinheit (2) an einem Möbelkörper vorgeschlagen, wobei über die Montageeinheit (2) eine Ausstoßeinrichtung (6, 7, 8) anbringbar ist, welche zum Ausstoßen eines an dem Möbelkörper bewegbar aufgenommenen Möbelteils aus einer Schließposition dient, und die Montageeinheit (2) am Möbelkörper über Verankerungselemente (3, 4) über einen Verankerungsabschnitt in eine Aufsteckrichtung aufsteckbar ist, so dass die Montageeinheit (2) im aufgesteckten Zustand gegen ein Lösen vom Möbelkörper gesichert ist. Erfindungsgemäß sind Haltemittel vorgesehen, über welche die aufgesteckte Montageeinheit (2) gegen eine Bewegung der Montageeinheit (2) in Richtung der Längserstreckung der Montageeinheit (2) bei einer Krafteinwirkung in diese Richtung sicherbar ist.

IPC 8 full level

**A47B 88/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A47B 88/457** (2016.12); **A47B 88/463** (2016.12)

Citation (search report)

- [XA] WO 2008131968 A2 20081106 - GRASS GMBH [AT], et al
- [XPA] WO 2009059338 A1 20090514 - BLUM GMBH JULIUS [AT], et al
- [XA] WO 2008098267 A1 20080821 - BLUM GMBH JULIUS [AT], et al
- [XA] WO 2008101261 A1 20080828 - BLUM GMBH JULIUS [AT], et al

Cited by

CN103347419A

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

AL BA RS

DOCDB simple family (publication)

**DE 202008016464 U1 20090528; EP 2196109 A1 20100616; EP 2550898 A1 20130130; EP 2550898 B1 20190403**

DOCDB simple family (application)

**DE 202008016464 U 20081215; EP 09015278 A 20091210; EP 12007330 A 20091210**